
Dagsorden 7/5/24 
 
 
Tilstedeværende  
- Bjarke, Frida, Alexander, Line, Emilie 
 
 
Valg af ordstyrer 
- Emilie 
 
 
Godkendelse af referat  
- Ja 
 
 
Godkendelse af dagsorden  
- Ja 
 
 
Ekstraordinært afdelingsmøde 
- Der var ikke så stort fremmøde, som vi havde håbet på.  
-  I forbindelse med affaldssortering, er vi uforstående overfor, at vi skal betale 
41.000+25.000 for henholdsvis skraldespande og montering, samt hvorfor varmemesteren 
ikke kan sætte skraldespandene op, når der ikke længere er en tømmerafdeling i ØB. Line 
undersøger muligheden for mængderabat hos diverse byggemarkeder.  
-  Forslaget om overvågning blev nedstemt 
 
 
 
Ny bestyrelse  
- Bjarke er valgt som ny webredaktør 
- Emilie er genvalgt som skribent 
 
 
 
Plantedag  
- Vi vil gerne planlægge, hvad der skal ske i bedene. Frida og Emilie kigger på det i 
den kommende uge 
 
 
Markvandring  
- Vi har gjort opmærksom på diverse problemstillinger i afdelingen, men der er ikke 
sket mere 
 
 
90’er-fest 
-  Bestyrelsen holdt fest, men der kom kun én 
 



 
 
Eventuelt  
- 4/6/24 


